
Protokoll fört vid styrelsemöte för Uppsalabridgen 7/12 2020.

Närvarande: Leif Engström, Marito Karlsson, Laima Rosén och Rolf Westman.

Frånvarande: Hans Kvick

Speciellt inbjuden: Ping Huang och adjungerad Per-Åke Sandvold.

1. Ordförande Leif E öppnade mötet och protokollet från senaste
styrelsemötet (200926) godkändes.

2. Beslut togs att årsmötet ska hållas lörd.20/3 Kl.13.00. Nästa styrelsemöte
ska vara onsdagen 3/2 18.30 på BH.

3. Diskuterades om årsmötet kan hållas "live" på BH eller online. Frågan
hänsköts till den 3/2 då vi vet bättre vilka förutsättningar som gäller. Dock
beslutades att vi under nästa st-möte ska öva på det rent tekniska om
årsmötet måste ske online.

4. Inför årsmötet: Ping åtog sig att skriva en dagordning, införskaffa statistik
om medlemsantalet via förbundet, skriva verksamhetsberättelsen och
lägga ut den på hemsidan.

5. Ping och Rolf ska gå ut med ett massutskick ang. årsmötet och sista
datum för inlämnande av motioner samt ett erbjudande att få hjälp med
introduktion av BBO så att fler kan delta i vår BBO-serie.

6. En ny BBO-serie startas efter nyår med förhoppningsvis fler än de 13 lag
som deltog sist.

7. Marito upprättar ett bokslut och en ekonomisk prognos för 2021 samt
kontaktar revisorerna i god tid.

8. Rolf kontaktar samtliga i valberedningen. Det vore bra om de redan före
den 3/2 har ett färdigt förslag.

9. En punkt som helt glömdes bort att diskuteras. Ska vi ordna tävlingen
Vikingaträffen online eller inte. Rolf kontaktar Ryszard för att få
synpunkter. Om Ryszard är positiv och kan åta sig att vara TL får TK i
uppdrag att sköta det administrativa. Datum enl. tidigare förslag onsdagen
6/1.

Vid protokollet: Justeras

__________________ __________________

Rolf  Westman


